



تعميم رقم (34) Circular No

Date: 22/04/2020

التاريخ: 2020/04/22

To:

الى:

Healthcare Service Providers

السادة/مقدمي خدمات العلاج الطبي

**Subject: Reporting on Clinical Staff and
Bed Capacity/Occupancy in All Healthcare
Facilities in Abu Dhabi..**

**الموضوع: طلب الافادة عن المهنيين الصحيين و عدد
الاسرة في جميع المنشآت الصحية في امانة ابوظبي**

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

Referring to Circular no. (26) issued on 14/4/2020 regarding "Reporting on Clinical staff and Bed Capacity/Occupancy in All healthcare facilities in Abu Dhabi" kindly note while the majority of the facilities have complied with reporting their daily data on the Estijaba website of the total number of clinical staff, number of beds, and surge capacity, twice daily, few others are not yet complying with these important directions.

عطفًا على التعميم رقم (26) الصادر بتاريخ 2020/4/14 بخصوص موافاة دائرة الصحة باعداد المهنيين الصحيين و عدد الاسرة في جميع المنشآت الصحية في أبوظبي " نود ان نشكر جميع المنشآت التي وافتنا ببياناتها اليومية على موقع استجابة عن العدد الإجمالي للمهنيين الصحيين وعدد الأسرة ، مرتين يوميًا ، الا ان هنالك عدد من المنشآت حتى الآن لم تلتزم بهذه التوجيهات المهمة.

This data is required by Estijabah command center to ensure healthcare facilities treating COVID-19 cases are well prepared to handle patients according to their capacity and mobilize clinical staff resources between hospital when required.

هذه البيانات مطلوبة من قبل مركز قيادة استجابة لضمان جاهزية مرافق الرعاية الصحية التي تعالج حالات COVID-19 للتعامل مع المرضى وفقًا لطاقتهم وتحريك الموارد من المهنيين الصحيين بين المستشفيات عند الحاجة.

Updating the platform twice daily is mandatory while non compliance with this mandatory requirement is considered a violation of the DOH requirements and has consequences.

يعد تحديث المنصة مرتين يوميًا أمرًا إلزاميًا ، و يعتبر عدم الامتثال لهذا المطلب الإلزامي مخالفًا لمتطلبات دائرة الصحة و يترتب عليه جزاء .

● PUBLIC / عام



دائرة الصحة
DEPARTMENT OF HEALTH

For further information please contact
(Injazat helpdesk by phone 026992888, or
email helpdesk@injazat.com
We hope that all will adhere to the above,
for the best interest of work.

Thanking you for your kind cooperation,,,

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع الفريق التقني عبر
الهاتف : 026992888 او البريد الالكتروني
helpdesk@injazat.com

أملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة
العمل.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

This circular is designed for regulatory procedures and should
not be used as content for media publication.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر
الإعلامي.

د. جمال محمد الكعبي
وكيل دائرة الصحة بالإنابة



● PUBLIC / عام